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Abstract (en)
[origin: DE3643509A1] The device has a sleeve (7) which is permanently fixed to the mast (8) and is located in a lightly clamping position enabling
the height to be adjusted. The sleeve is provided with a clamping element which, when pivoting the forked boom from an acute-angle or roughly
parallel position in relation to the mast (8) into an operating position perpendicular to said mast, is clamped in such a manner that the sleeve (7) is
in an immovable clamping position. The height of connection of the forked boom can thus be easily and rapidly modified, whereby at the same time
immovable securing of the forked boom is ensured.

Abstract (fr)
Le dispositif présente un manchon (7) qui est fixé a demeure sur le méat (8) et se trouve dans un ajustement serré faible autorisant le réglage
en hauteur, lorsque la bdme fourchue n'est pas fixée. Ce manchon (7) est pourvu d'un élément de serrage qui, lors d'un pivotement de la
béme fourchue depuis une position acutangle ou approximativement parallele par rapport au mat (8) pour prendre une position fonctionnelle
perpendiculaire audit mat, est serré de telle maniére que le manchon (7) se trouve dans un ajustement serré non déplagable. La hauteur de
raccordement de la bome fourchue est ainsi rapidement et aisément modifiable, une fixation non déplagable de ladite bome étant simultanément
assurée.
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